

REFERAT FRA FÆLLESMØDE MEJERIGRUPPEN 6. juni hos Jesper.

Til stede: Brian, Henning, Jesper, Dorte, Torben, Arne, Siri.

Dirigent: Siri.

Referent: Arne.

1. TOVHOLDER & ARBEJDSGRUPPE-ORIENTERING:

Torben: Værkstedet kører stille og roligt. Der er styr på det. Også på Containergruppen: Tovholder: Jesper (og Niels: vagtplan). Siri søger afløser til lørdag d. 10. Centergruppen (= bestyrelsen): Siri: Bankkonto er ved at gå i orden. Projektbeskrivelse klar i 1. ste anvendelige udkast. Hun skal til et orienterende møde med Jens Bloch og Beboerforeningen. Salgsopstilling fra home på vej. Henning foreslår man arbejder frem mod et møde med Borgmesteren for at sætte skub i det.

Jesper: Mobile-pay er ved at blive undersøgt. Kopi-aftale kommer i hus, så vi kan kopiere gratis på Orøkontoret.

Torben melder sig som tovholder for byggegruppen.

Dorte går ind i kursusgruppen med Siri og Henning.

Brian er tovholder for workshopgruppen.

Vedrørende lokaler er der et værksted på Hestebedgaard vi kan benytte til kurser. Cathrine vil fortælle mere om det.

Torben vil gerne være med vedr. fonde, og på stedet besluttet et FINANSIERINGSMØDE d. 20. juni kl. 19.00 hos Torben, Snavevej 10. Det foreslås at invitere "fællesskaber" Allan Lystrup med.

2. SIDEN SIDST... OG EVALUERING:

Vedr. "opsamling" af genbrugseffekter efter skolens loppemarked var det noget forvirrende, da det var første gang og svært at overskue. To trailere blev kørt til genbrugscontaineren, men nu har vi gjort os nogle erfaringer og kender proceduren. Initiativet blev godt modtaget, og næste gang skal der nok samles ind mere systematisk og målrettet...

Det forlød, at to næsten druknede mus holdt stand på Orødagen, og at der var gæster, så det var fint at vi var med.

3. VEDRØRENDE MØDER:

På baggrund af diverse diskussioner om møder/fællesmøder og om der er for mange punkter etc. en mere principiel snak om dagsorden og møder. Der er ikke stemning for at droppe fællesmødet som det kører nu, hvor de færreste grupper har "et selvstændigt liv". For at undgå at al forberedelse af fællesmøder hænger på Siri, foreslås en standard-dagsorden med: 1. Nyt fra formanden og Centergruppen - 2. Nyt ra grupperne - 3. Siden sidst - 4. Kalender - 5. Feed back.

4. Vedrørende affaldssortering på Orø Midsommerdage, havnefest og vikingefestival undersøges det om der er et behov og om de har en plan for det. Hvis ikke kommer vi gerne med én.

5. DIVERSE FORSLAG OG MULIGHEDER VEDR. EXTERNE OPLÆGSHOLDERE:

Der er forslag fra Johnny om at bruge fredagsbaren aktivt f.eks. med et tema eller et oplæg. Positivt modtaget. Måske Cathrine lægger ud med et oplæg d. 30.te?

Siri refererer fra et kursus i kommunalt regie, om muligheden for en workshop med v. Tyge Mortensen, "Landsbyhøjskolen" og Rudme-modellen. Det indgår i mulighederne.

6. TIL KALENDEREN:

Fredagsbar d. 30. på Hestebedgaard, Orø Midsommerdage.

Næste fællesmøde d. 4. juli.

Ref: Arne

(Referatet skal sammenholdes med Siri's skriftlige oplæg, der blev uddelt på mødet, og bl.a. indeholder et afsnit om Oplæg om solvarme med Niels Lyck d. 18. juni, som ikke refereres her.)